
Grójec, 24 września 2024r.  

 

Interpelacja Radnej Rady Miejskiej Moniki Kozłowskiej 

do Przewodniczącej Rady Miejskiej w Grójcu 

 

Szanowna Pani Przewodnicząca, 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o przeprowadzenie wzorem lat ubiegłych analizy wyników 
egzaminów ósmoklasistów za bieżący rok, z porównaniem do średnich wyników w powiecie 
grójeckim, województwie mazowieckim oraz na poziomie ogólnopolskim. Proszę, aby wyniki były 
podzielone na poszczególne przedmioty oraz szkoły, a także porównane do wyników z lat 
poprzednich. Chciałabym, aby analiza uwzględniała, czy widać wzrost czy spadek poziomu 
edukacji, co pozwoli na lepsze planowanie działań wspierających nasze placówki. 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Monika Kozłowska  

Radna Rady Miejskiej w Grójcu  

 


